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Aanwezig  
Voorzitter Tiny Reijnders (CDA) 
De leden N. Alofs (CDA), Rick Beurskens (VVD), R. de Cock (PL), G. Eijsink 

(CDA), Pieke Houben (SV), A.Kierkels (RO), Yvonne Parren (SV),  R. 
Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 

Vervanging M. Bultman (RO) wordt vervangen door S. Backus, H.Metsemakers (SV) 
wordt vervangen door D. Kuijpers  

Portefeuillehouders J. van den Beuken en P. Vogels   
Ambtelijke ondersteuning P. Crombag en P. Leunissen 
Derden M. van Lieshout en M. Welten (beiden van Synthese) 
Insprekers Geen 

Publieke tribune 2 personen  
Raadsleden op tribune A. van Vlodrop, A. Thomassen,  R. Flinsenberg, M. Graef  
Collegeleden op tribune Geen 
pers op de tribune Jule Peters Dagblad de Limburger 
Commissiegriffier John Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

02 Vaststellen agenda 
Van de conceptagenda wordt agendapunt 7a, voortgang doelgroepenvervoer verwijderd 
op verzoek van de fractie ronduit open die ook om plaatsing van het agendapunt hadden 
verzocht. Verder wordt de agenda conform concept vastgesteld. 

03 Vaststellen verslag 24 augustus 2015 
Het verslag van de vergadering wordt conform concept vastgesteld.  

04 Spreekrecht niet – commissieleden 
Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

05 Presentatie en thema’s 

05a  
 

Synthese 
De commissie vraagt of er  naast de presentatie ook nog een evaluatie komt van Synthe-
se, waarin de resultaten van de werkzaamheden zichtbaar worden gemaakt. Deze evalua-

tie zal in een later stadium komen. De presentatie gaat met name over lopende pro-
jecten.  

In de volgende vergadering zal de nieuwe directeur van Synthese zich aan de commissie 
voorstellen, en zijn visie op de werkzaamheden aan de commissie presenteren.  
De presentatie was bijgevoegd in iBabs bij dit agendapunt. Een constatering van de 
commissie na de presentatie is dat er veel gepraat wordt met allerlei instanties en orga-
nisaties, maar men mist het contact met de inwoners (bijvoorbeeld jongeren) zelf. Deze 

contacten zijn er ook, soms lopen die via de netwerkpartners zoals GGD. In de evaluatie 
zal meer worden ingegaan op de resultaten van de pilot met het sociaal gebiedsteam, 
SWAP (= Samenwerken aan Partnerschap) en PSU (Project Start Up), een project voor 
alcohol en drugspreventie. Synthese richt zich voor wat betreft de jeugd op de preventie, 
en op de 85 %  van de jongeren waar het goed mee gaat. De commissie vindt de bespro-
ken initiatieven interessant, maar ziet toch ook graag meetbare resultaten, om de vinger 

aan de pols te kunnen houden.   
05b Keukentafelgesprekken 

Op verzoek van de commissie wordt thans een presentatie gegeven over de inhoud van 
en de  ervaringen met de keukentafelgesprekken . De presentatie was bijgevoegd in 
iBabs bij dit agendapunt.  
De commissie vraagt of er bij de klantregisseurs (de ambtenaren die de keukentafelge-

sprekken voeren) geen spanningsveld bestaat tussen de hulpvragen van de klanten en de 

bezuiniging die op dit terrein behaald moet worden. Geantwoord wordt dat dit niet speelt. 
Doel van de gesprekken is hulp bieden aan de klanten, en de gemeente heeft de plicht 
om de ondersteuning te bieden. De klantregisseurs zijn generalisten, en worden blijvend 
geschoold. Bij specifieke vragen kan binnen het eigen netwerk gekeken worden of er 
meer gesprekken nodig zijn met eventuele inbreng van extra expertise. De gemeente 
gaat ook proactief mensen benaderen indien er herindicaties moeten plaatsvinden. Men 
probeert zorgmijders  “aan tafel” te krijgen middels het bemoeizorgoverleg, zo mogelijk 

via tussenkomst van personen die vertrouwd zijn voor de zorgmijder.  
06 Raadsvoorstellen  
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06a Raadsvoorstel deelverordening subsidiëring jeugdhulp gemeente Leudal 

Deze verordening is nodig om een wettelijke grondslag te hebben voor aanbieders van 

gespecialiseerde jeugdhulp. De commissie acht het voorstel bespreekrijp voor de raads-
vergadering van 13 oktober, en adviseert daarbij dit punt als hamerstuk te agenderen. 
 
Er zijn wel enkele inhoudelijke vragen met betrekking tot het aantal en de aard van de 
minimumeisen die aan de huidige aanbieders gesteld worden. De portefeuillehouder 
wordt gevraagd zich in te spannen om voor de jaren 2017 en volgend wat praktischer om 

te gaan met deze eisen. De meeste eisen zijn procedureel van aard, maar moeten wel 
allemaal gecontroleerd worden. De portefeuillehouder zegt dat vanaf 2017 de transforma-
tie verder gestalte zal krijgen maar voor de korte termijn zal het nog op deze wijze moe-
ten. De commissie verzoekt de portefeuillehouder om nu al te kijken waar de mogelijkhe-
den liggen voor een effectievere werkwijze. De commissie vindt ook dat op resultaat ge-
stuurd moet worden en dat kwaliteit daarbij voor de kosten gaat.    

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
07a Voortgang doelgroepenvervoer: Ingetrokken 

07b Brief Hoera kindcentrum inzake terugbetaling subsidie 
Er is een geschil van mening tussen de gemente en Hoera over terugbetaling subsidie. Er 
zijn gesprekken geweest, en thans wordt de bezwaarschriftenprocedure doorlopen. Het is 

afwachten wat hiervan de uitkomst is.  
07c+d+e  Drie brieven van diverse instanties met klacht over communicatie 

Er is een drietal brieven doorgestuurd met als gemeenschappelijke noemer gebrekkige 

communicatie. Dit is de reden geweest om deze brieven door te zenden naar de commis-
sie.  Deze brieven gaan om vermeende gebrekkige communicatie tussen gemeente en 
vraagstellers. Gevraagd wordt of dit nu structureel aan de orde is, of dat het incidenten 
betreft. Er zijn enkele schriftelijke inhoudelijke vragen gesteld, deze worden beantwoord, 
en zijn dan in Join zichtbaar.  

08 Aan de commissie gerichte stukken 

08a Vaststellen beleid en subsidieregeling peuterprogramma en voor- en vroeg-
schoolse educatie. 
De beleidsmedewerkster onderwijs geeft een toelichting op de uitgangspunten van het 
peuterprogramma 2015-2017 . Doel is om de deelname aan het peuterprogramma te 
verhogen door een andere verdeling van de beschikbare subsidiebijdragen. Kelpen-Oler, 
Grathem en Heibloem zijn als 'kleine kernen' te beschouwen. De bijdrage kleinschalig-
heidstoeslag voor deze dorpen wordt hierdoor lager. Het doel is in ieder geval behoud van 

het programma in de kernen waar dit nu ook wordt aangeboden. Een hogere deelname 

genereert meer inkomsten voor de aanbiedende organisaties, waardoor voorzieningen 
ook gemakkelijker in stand gehouden kunnen worden. Er is een vve-coördinatiegroep die 
regelmatig bij elkaar komt. Binnenkort volgt een evaluatie. De leescoaches van bibliocen-
ter zijn ook actief en zorgen mede voor het wegwerken van taalachterstand, door een 
goed assortiment boeken.  

08b Resultaten onderzoek Trafficon 

De resultaten zijn nog niet bij de gemeente bekend. De gemeente Heerlen is hierin lei-
dend, maar heeft nog geen resultaten van het onderzoek verzonden. De commissie ver-
zoekt om navraag te doen naar de stand van zaken. 

08c Verzoek fracties RO en D66 over stand van zaken speciaal onderwijs / gevolgen 
wet passend onderwijs. 
Toen in juli de vraag kwam naar de sluiting van de Ortolaan in Heythuysen was daar bij 

de gemeente niets van bekend. Later bleek dat er bij een bijeenkomst met leraren een 
toespeling is gemaakt op het feit dat de gevolgen voor de wet op het passend onderwijs 
mogelijk zouden kunnen leiden tot sluiting in de toekomst. Het schoolbestuur (Aloysius-
stichting) heeft echter gemeld dat ook dit schooljaar gestart wordt, en dat de school een 
heel jaar open blijft.  Als er signalen komen die in de richting van sluiting wijzen, dan zal 
de portefeuillehouder de commissie op de hoogte brengen. Hij gaat dit jaar nog met een 

bestuurslid van de stichting praten om zich te laten bijpraten.  

Gevraagd wordt naar de eigendomssituatie van de Ortolaan. Dit wordt uitgezocht, en de 
commissie wordt hiervan op de hoogte gebracht. De portefeuillehouder zegt dat het nog 
steeds onduidelijk is hoe het kan dat er een vacature op internet belandde waarin de 
gemeente zegt terug te willen van 3 naar 2 scholen voor speciaal onderwijs. 

08d Procedure rondom aanbesteding bibliotheekwerk 
Omdat dit onderwerp politiek gevoelig ligt, en politieke uitspraken in de raad thuishoren 
is dit punt beperkt tot technische vragen. Op de vraag of de aanbestedingsregels zijn 

overtreden wordt door de portefeuillehouder “NEE” geantwoord.  
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08e Collegevoorstel schetsontwerp park Leudal Oost 

De benodigde procesmiddelen voor het schetsontwerp vergt veel van de middelen van Ôs 

dörp. Uit andere kernen zijn momenteel geen vragen, als die er komen is er nog ruimte. 
De commissie is verdeeld. Met name de oppositiefracties vinden dat dit een onderwerp is 
dat in een volgende raadsvergadering besproken moet worden en dat de gemeente meer 
moet doen aan verwachtingenmanagement op dit gebied. De inwoners van Neer ver-
wachten al dat dit park er komt. Daarnaast mist men een kader van gemeentewege voor 
dit plan.  

Andere fracties horen van de initiatiefnemers dat men eerst de haalbaarheidsstudie wil 
afronden, en zijn de verwachtingen reëel. Het college is van mening dat de processtappen 
ondersteuning verdienen, en dat als je burgerinitiatieven serieus wilt nemen ook geld 
beschikbaar moet zijn. 

08f Beschikbaar stellen gelden voor continuering taalklas 
De commissie kan instemmen met de continuering van de taalklas. Het doel om taalach-

terstand te voorkomen vindt men erg belangrijk.  
09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein  
Geen mededelingen  

09b Projectenlijst / Samenleving Termijn kalender 

De commissiegriffier heeft een langetermijnkalender gemaakt voor de vergaderingen. 
Hierop kan de commissie aanvullingen doen. De kalender wordt daarnaast gevuld met de 
gegevens uit de voorraadkalender van de diverse afdelingen/portefeuillehouders. Het 
betreft een planning, en wijzigingen kunnen daarin optreden. De lijst wordt telkens ver-
nieuwd en bij elke vergadering aan de commissie ter kennis gebracht.  

Er zijn geen aanvullingen / opmerkingen 
09b1 De vergaderkalender 2016 

De commissie stemt in met de vergaderkalender 2016. 

09c Openstaande Actiepunten 
Er zijn geen openstaande actiepunten 

09d Jongeren 
Geen mededelingen 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 
Portefeuillehouder Vogels meldt dat de leerlingenaantallen in de kernen Hunsel, Neeritter 
en Ittervoort sterk achterblijven bij de eerdere prognoses. Hij kondigt aan dit jaar nog te 

gaan praten met het schoolbestuur, de scholen en met anderen om te bezien welke op-
lossingen mogelijk zijn, een en ander conform de uitgangspunten van Os dörp, maar ze-

ker ook in het licht van de kwaliteit van het onderwijs.  
10b 
 

Rondvraag 
Rens Raemakers D66: vraagt naar aanleiding van de mededelingen van de portefeuille-
houder (zie punt 10a) of hij de cijfers ter onderbouwing kan aanreiken, ook de cijfers van 
vorige jaren, om te kunnen beoordelen of er niet al eerder actie ondernomen had kunnen 
worden. 

10c 
 

Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 23.00 uur de vergadering en be-
dankt iedereen voor de inbreng. De volgende vergadering van de commissie Sociaal is op 
2 november 2015. 

 
 


